
REFERAT 

fra skolebestyrelsesmøde på Stige Skole 
1. marts 2023 kl. 17.00-19.30 

 

Til stede: Stine, Marlene, Gitte, Trine, Mads, Malene, Maybritt og Michael 

Referent: Maybritt 

DAGSORDEN: 
 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

2. Nyt fra: 

Ledelse: Ledelsen udsendte i sidste uge et skriv omkring skolens lofter.  

Medarbejdere: Elevtilgangen på skolen er stigende og det er vi glade for. Det fylder dog meget hos klasserne, når 

der kommer besøg og der ikke er klarhed over om de nye kammerater skal starte. Der skal være pædagogiske 

overvejelser og drøftelser over, hvad der sker hvis elevtallet overstiger 28.  

Der skal være opmærksomhed på, hvor mange elever der kan være i vores lokaler. 

Bestyrelsen: Jon er udtrådt af bestyrelsen. Maybritt kontakter forældre fra OBS. 

 

3. Principper:  

Drøftelse omkring principper: Hvordan kan principperne gøres mere spiselige, evt. kortere. 

Nogle principper er lovformelige andre er formuleret ud fra behov. Som forældre opleves principperne ikke tæt 

på. Bestyrelsen ønsker at komme tættere på forældre og skole. En pixiudgave og korte udgaver af principper kan 

gøre, at principperne bliver mere tydeligt for forældrene. 

Der skal laves en plan for gennemgang af principper og proces for arbejdet med principper i grupper.  

Der kan arbejdes med form og struktur i principperne. 

 

4. Gennemgang af budget:  

Anette Brøndum gennemgår regnskabsåret 2022 vi går ud med et underskud på 36.000. 

Budget januar- juli 2023 forventet underskud ca. 148.000. 

 

5. Referater/Dagsordner:  

Bestyrelsesreferater er beslutningsreferater, men kan godt gøres lidt mere fyldige, referatskrivningen kan gå på 

skift hos de bestyrelsesmedlemmer der ønsker at skrive referat. Dette afprøves. 

 

6. Velfærdens fundament:  

Vi har afholdt det første partnerskabsmøde og et møde med foreningerne. Det næste møde er onsdag i næste 

uge. Vi håber at kunne have en elevrepræsentant med. Der er sat plakater op på skolen og der inviteres ind til 

borgermøde. 

 

7. Medarbejderrepræsentanterne: 

Fremadrettet kan det være medarbejderrepræsentanterne, der har noget med fra skolens pædagogiske praksis. 

 

8. Det grænseløse forældreskab: 

Der er en plan om at lave interview med forældre, medarbejdere og elever i forbindelse med det styrkede 

samarbejde. Der peges på en mindre gruppe af forældre. 

 

Spørgerammen  

Opmærksomhed på kommunikation gennem Aula 

Vi arbejder på at lave interview inden næste møde. 

Hvordan kan oplæg for forældre gøres mere attraktive. 

 

 

 



 

 

9. Princip om fravær og meddelelsesbog: 

Besluttet. 

 

10. Evaluering julefest: 

Dette punkt kommer med på næste møde. 

 

11. Punkter til næste møde: 

Næste møde onsdag den 3. april. 

Mobiltelefoner i skoletiden. 

Stige dagen 17 juni. 

Samarbejde med kontaktforældre. 

Stor legedag- picnic. 

 

12. Eventuelt: 

Intet. 

 


